
Innkalling til møte i FAU 13.06.2019

Stad: Naturfags-rommet

Tid: 19:00 – 20:30

Oppmøtte:
Kine Reiten 1. kl.
Kari Mordal Follestad 3. kl.
Trude Johnsen 3. kl.
Siv Oterhals 4. kl.
Tore Sporsem 5. kl.
Mindaugas Navickas 5. kl.
Ingeborg Lie Dreyer 6. kl.
Inga Sølvi Melby 6. kl.
Erlend Melby 8. kl.
Erling Storvik 8. kl.
Beate Solem 9. kl.
Katrine Rindarøy 10. kl

Saksliste: 

1. Godkjenning agenda og forrige referat

2. Rita Rydheim SLT (Samordning av Lokale rus- og kriminalitetsforebyggende Tiltak 
for barn og unge

a. Vi fikk en presentasjon om hva SLT-koordinatoren gjør.

b. Hun hadde spørsmål om en ting hun ville få på plass om hvordan kan hun få ut 
melding om noe viktig til alle foreldrene på Gossen så fort som mulig? Dette kan 
være om det er noe som har oppstått på f.eks. sosiale medier og som foreldrene må 
vite om.

c. Det skal være en 2-veis kommunikasjon, men ikke om enkeltsaker da SLT-
koordinatoren jobber med systemet og ikke enkelt-saker

d. Må snakke med Heidi om hvordan eventuell varsling kan gjennomføres. Kanskje 
skolens system for varsling kan benyttes?

3. Oppsummering 17. mai

a. Hele opplegget gikk bra

b. Flere utsalgssteder var positivt. Det at alle varer var på alle utsalgene var bra da folk 
ikke stod i «bom-kø»

c. Erfaringer er samlet inn. Skal ferdigstilles



d. Skal få erfaringer over fra minnepinne til google-disken til FAU

e. Lite fest-kaker. Mange skuffekaker. Må kanskje være mer spesifikk til neste års 
kakebakere?

4. Årsmelding – Godkjent. Eget vedlegg

5. Regnskap – Eget regneark

6. Oppdatering av årshjulet

a. 3 nye arrangement inn på årshjulet:

i. Karneval i Mars

ii. Refleks-kampanje i September

iii. Sykkeldag i Mai

7. Oppsummering av sykkeldag

a. Mange positive tilbakemeldinger fra skolen om arrangementet

b. hadde 4 poster. Ferdighets-løype, miniritt til Emmershaugen, Quiz og sykkelsjekk

c. Gjenganger på sykkelsjekk er at det var mye bra men at det manglet en del reflekser 
på syklene.

8. De som går ut av FAU i år må starte med å finne nye kandidater

a. Hvordan få til fast møte annethvert år per klasse for å velge nye FAU-representanter?
Aksjon Erlend

9. Reflekskampanje i september. Vi må ha en komite for å forberede dette så neste FAU 
bare kan gjennomføre.

a. Erlend og Mindaugas lager klart ett opplegg så det er ett ferdig opplegg til høsten.

10. Annet

a. Møte med mobbeombudet passer bedre å gjennomføre til høsten.

God sommer til alle sammen.

Mvh FAU-styret v/referent Erling Storvik
Mob.: 46742680
Mail: faustyre@gmail.com
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